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“Futbolda İzmir İklimi”ni Yaratan Değerli Dostlar…

     İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı’mız (İZVAK); yaptığı çalışmalar, 
     hayata geçirdiği projeler, iş birliği ve dayanışmanın getirdiği dostluk 

iklimi ile ülkemizdeki ilk ve tek örnek olmayı sürdürüyor. Kulüplerimiz ve 
taraftarlarımız arasında ortak aklı geliştirmeyi,  fikir ve proje üretmeyi,  bu 
şekilde şehrimize, kulüplerimize, sporumuza ve toplumumuza gönüllülük 
esasına göre hizmet etmeyi amaçlayan bir sivil toplum kuruluşu olarak 
yolumuza devam ediyoruz.  

    Ortalama yüz yıllık şanlı tarihleri ile en değerli markalarımız olan spor 
kulüplerimizin yaşatılması ve kentsel miras olarak gelecek nesillere bırakılacak 
şekilde korunması için çaba gösteriyoruz. 

     İzmir kulüpleri ve taraftarları olarak; sahadaki sportif rekabetten bağımsız olarak
saha dışında işbirliği ve dayanışmayı geliştiriyor, bunun için futbolun birleştirici 
ve barışçıl gücünden faydalanıyoruz. 

    “Dostluk İçinde Rekabet” ilkesi ile tüm futbol dünyasına örnek olmaya ve daima 
daha iyisi için çalışmaya devam ediyoruz… 

    Kurulduğumuz 1998 yılından bu yana vakfımıza ve kulüplerimize 
hizmet eden değerli başkanlarımız Sayın Dr.Burhan Özfatura, Sayın 
Levent Ürkmez, Sayın Erdoğan Tözge ve Sayın Tuğrul Yemişçi 
olmak üzere tüm kurucularımıza, tüm mütevelli heyeti üyelerimize, 
birbirinden değerli tüm yönetim kurulu üyelerimize, verdikleri emek 
ve katkı için teşekkürlerimizi sunuyoruz. Yönetim Kurulu olarak, 
onlardan devraldığımız bayrağı hep zirvede tutmaya çalıştık ve 
bundan sonra da tutmaya devam edeceğiz.

    Ayrıca; bizlere her zaman destek olan yerel yöneticilerimize, şehrimizin 
t ü m  siyasi temsilcilerine, Türkiye Futbol Federasyonu'nun değerli 
başkanı ve yönetim kurulu üyelerine, oda v e  b i r l i k  başkanlarımıza, 
çok değerli kulüp başkan ve yöneticilerimize, tüm taraftarlarımıza ve 
özellikle eksilmeyen destekleri için s p o r  basınımızın çok değerli 
üyelerine gönülden teşekkür ediyoruz.  

    Bu faaliyet raporumuzda, göreve geldiğimiz günden bu yana yaptığımız
çalışmaların kısa bir özetini ve 2024 yılı faaliyetlerimizi takdir ve 
değerlendirmelerinize sunuyoruz.

 
    Yönetim Kurulu Adına

    Ali ERTEN
    Yönetim Kurulu Başkanı
          



       
   
  GÖREVÍMİZ, İZMİR'İN RENKLERİNİ DESTEKLEMEK...

 İZVAK, şehrimize, kulüplerimize, sporumuza ve topluma hizmet etmeyi 
amaçlayan ve gönüIIüIük esasına göre çalışan bir sivil toplum kuruluşu 
olarak 1998 yılından bu yana faaliyetlerini sürdürüyor. "Kulüpler Birliği” 
anlamında ülkemizin ilk ve tek örneğini oluşturuyor.

 İZVAK, ortalama yüz yıllık şanlı tarihleri ile spor kulüplerimizi, şehrimizin 
en büyük ve önemli sosyal kurumları, en değerli markalarımız ve kent 
miraslarımız olarak görüyor. Onları gelecek nesillere daha da güçlü bir 
şekilde taşımak için kolektif bir is birliği zorunluluğunu sürekli gündemde 
tutmaya ve kent dinamiklerinin bu konudaki sorumluluk ve görevleri 
hakkında farkındalık yaratmaya çalışıyor.

 İZVAK, kulüplerimizin yaşatılması, geliştirilmesi ve spor kulüpleri kimliği 
dışında aynı zamanda kentsel miras olarak gelecek nesillere bırakılacak 
şekilde korunması için çaba gösteriyor. Kulüplerimizin, gelecekte 
toplumumuza verebilecekleri olağanüstü katkıların farkında olarak, imkanlar 
ve fırsatlar yaratmak için çalışmalarını sürdürüyor.

 İZVAK, kulüplerimizin ihtiyaç ve çıkarları doğrultusunda; kulüplerimizle, 
merkezi ve yerel yönetimlerimizle, ilgili tü m kurum ve kuruluşlarla iş 
birliği yapar, süreçleri takip edip hızlandırır, çözüm yolları önerir, 
dayanışma ve iş birliği ortamını hazırlar, geliştirir ve güçlendirir, fikir ve 
projeler geliştirir. Böylelikle kentimize, kulüplerimize, sporumuza ve 
topluma hizmet etmeyi temel ilke olarak benimsiyor.

 İZVAK, kulüplerimizin sportif başarı baskısı ve günlük ekonomik kaygılar 
nedeniyle odaklanamadığı orta - uzun vadeli proje ve fikirlere odaklanır.

 İZVAK, statlarımızı, sadece futbol oynanan alanlar olarak değil, birer uygarlık
merkezi olarak görür. Buna yönelik olarak kentimizde inşa edilen her stadın 
sporseverlere seyir zevki veren, sosyo-kültürel yaşama katkı sağlayan, 
kentin marka değeri, tanıtımı ve ekonomisini destekleyen yapılar olması 
yönünde çalışır.

 İZVAK, İzmir'deki yetenekli sporcu potansiyelinin ortaya çıkartılması, 
desteklenmesi ve Türk sporuna kazandırılmasına fırsat yaratmak amacıyla 
kulüplerimizin altyapı tesis ihtiyaçlarının karşılanması için çalışır.

 İZVAK, İzmir'in sportif anlamda vizyon planına esas olmak üzere 

hazırladığı "İzmir Spor Master Planı”nın hayata geçirilmesi için çalışmalar 

yapar.



DANIŞMA KURULUMUZ…

A.Bahri VRESKALA, Ahmet TALİMCİLER, Ahmet TAŞPINAR,                        

Ali ERGÖÇMEZ, A.Turgay BÜYÜKKARCI, Alp Avni YELKENBİÇER,             

Aybars AKOĞLU, Bahri OKUMUŞ, Barış ORHUNBİLGE, Berk ÖZBEK,        

Bülent TERCAN, C.Levent ÜRKMEZ, Can KESTELLİ, Cenk KARACE,          

Deniz BARÇIN, Deniz KÖSE, Deniz SİPAHİ, Dilek GAPPİ,                              

Halim BEZİRCİLİOĞLU, Emre KIZILGÜNEŞLER, Ender YORGANCILAR,      

Ergin KARATAŞ, Engin Uğur AĞIR, Erdem YÜCEL, Erol ERSOY,                

Fatih ÖZFATURA, Giulliano GLOKHİNİ, Hikmet ALCAN, Hüseyin ASLAN,    

Hüseyin EROĞLU, Hüseyin HAMAMCI, H. Cem ZEREN, Işınsu KESTELLİ,     

İdris AVCI, İskender MESUDİYELİ, Kerem ERTAN, Kerem Fahri BAYKALMIŞ, 

Kenan AKSEKİ, Levent KÖSTEM, Mahmut ÖZGENER,   Mehmet Ali SUSAM, 

Mehmet SEPİL, Murat ESKİCİ, Murat KANGALGİL, Mehmet YILDIRIM,     

Mehmet T. İŞLER, Nedim KALPAKLIOĞLU, Nuri İMRE, Oğuz SARVAN,      

Orhan TATAR, Ömer DİNÇER, Özlem AKDURAK, Özgür GÜREŞÇİ,      

S.Mehmet ÖZKAN, Semra AKSU, Sevgi Koçak ÖZTÜRK, Sibel ZORLU,        

Tahir ŞAHİN, Timur GÖNÜLŞEN, Tuğrul YEMİŞÇİ, Ufuk AKGÜN, Yaşar KUŞ.

Ayrıca; 

İzmir Vali’miz, İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı’mız, İzmir Cumhuriyet Başsavcı’mız,

Vakıflar Bölge Müdürü’müz, İzmir İl Emniyet Müdürü’müz, İzmir Defterdarı’mız,

İzmir’deki üniversitelerimizin BESYO Dekanları’mız, Vakıf tüzüğümüze göre Danışma

Kurulumuzun doğal üyeleridir.



YÖNETİM VE DENETİM 

KURULLARIMIZ

YÖNETİM KURULUMUZ

Ali ERTEN – Y ö n e t i m  K u r u l u  Başkanı

Talat PAPATYA – Yönetim Kurulu Başkan Vekili

Ercan KORKMAZ – Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı

Fatih TANFER – Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı

Erdem MEÇO – Y ö n e t i m  K u r u l u  Ü y e s i ,  Genel Sekreter

Turhan Gürsel URHAN – Yönetim Kurulu Üyesi, Sayman

Sinan BEZİRCİLİOĞLU - Yönetim Kurulu Üyesi

Sabri SEVENOĞLU - Yönetim Kurulu  Üyesi

Elif SAĞLAMER – Yönetim Kurulu Üyesi

Sedef ÜSTÜNER - Yönetim Kurulu Üyesi

Saliha Ayda MAÇ - Yönetim Kurulu Üyesi

Hasan ERCAZİP - Yönetim Kurulu Üyesi

Mustafa AVCI - Yönetim Kurulu Üyesi

Engin KURT - Yönetim Kurulu Üyesi

Suavi YARDIMOĞLU - Yönetim Kurulu Üyesi

Emre CAN - Yönetim Kurulu Üyesi

Bedri Cumhur DOĞU - Yönetim Kurulu Üyesi

Sidal ÇANDARLI - Yönetim Kurulu Üyesi

Aktuğ SÖNMEZ - Yönetim Kurulu Üyesi

Furkan Eren UZYILDIRIM - Yönetim Kurulu Üyesi

Gökhan KIŞLA - Yönetim Kurulu Üyesi

Necdet BAYATSAPAN - Yönetim Kurulu Üyesi

Hakan DÜZDEMİR - Yönetim Kurulu Üyesi

Mutlu YILMAZ - Yönetim Kurulu Üyesi

DENETİM KURULUMUZ

Ömer Gökhan TUNCER            Doğan MUTLU                Remzi Noyan ULUĞ                  

Bülent TÜRKEKUL                 Mesut TEKASLAN                     Tunç İLADA



ALİ ERTEN
Makina Mühendisi

1959 Yılında Rize Fındıklı’da doğdu.
1981 yılında Karadeniz Teknik Üniversitesi Makina Mühendisliği Bölümü’nü bitirdi.  

1988 yılında; proje mühendisliği, yatırım ve arazi geliştirme alanlarında faaliyet       
göstermek üzere kendi mühendislik şirketini kurdu. Kamu ve özel girişim olarak çok 

sayıda projede yer aldı. Bu işini halen devam ettiriyor.
Çeşitli sosyal görevleri yanı sıra,1993 yılında üye olduğu Karşıyaka Spor Kulübü’nde 

çeşitli kademelerde yöneticilik, Başkan Vekilliği 
ve bir dönem de  kulüp başkanlığı yaptı.

2016 yılı Haziran ayında yapılan genel kurul sonucunda seçildiği “İZVAK Yönetim    
Kurulu Başkanlığı” görevini halen devam ettiriyor.

2022 -2024 yılları arasında Türkiye Futbol Federasyonu Fair Play ve Sosyal     
Sorumluluk Kurulu’nda kurul üyesi ve sonrasında Kurul Başkanı olarak görev yaptı.

Evli ve 2 çocuk babasıdır. 

HALEN     DEVAM     EDEN     GÖREVLERİ     :  
Artı Gayrimenkul Geliştirme ve Yatırım A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı

Eritaş İnşaat Sanayi ve Ticaret A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı
İZVAK - İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı Yönetim Kurulu Başkanı

İzmir Büyükşehir Belediyesi-İzmir Ekonomik Kalkınma Koordinasyon Kurulu Üyeliği

ALDIĞI     ÖDÜLLER     :  
Türkiye Spor         Yazarları         Derneği         (TSYD) Fair Play Ödülü – 2016

Türkiye         Futbol         Adamları         Derneği         (TÜRFAD) Spora Katkı Ödülü – 2018
Türkiye Spor Yazarları Derneği (TSYD) Spora Katkı Ödülü – 2019

Türkiye Futbol Adamları Derneği (TÜRFAD) Spora Katkı Özel Ödülü – 2021
Homeros Ödülleri Spora Katkı Ödülü – 2022

Daha geniş bilgi için: https://tr.wikipedia.org/wiki/Ali_Erten

https://tr.wikipedia.org/wiki/T%C3%BCrkiye_Spor_Yazarlar%C4%B1_Derne%C4%9Fi
https://tr.wikipedia.org/wiki/Ali_Erten
https://tr.wikipedia.org/wiki/T%C3%BCrkiye_Futbol_Adamlar%C4%B1_Derne%C4%9Fi


GEÇMİŞ DÖNEM  

FAALİYETLERİMİZDEN       

BAZI ANA BAŞLIKLAR



 

GÖZTEPE GÜRSEL AKSEL STADI

Göztepe Kulübümüz, uzun yıllar özlemle beklediği stadına 26 Ocak 2020 tarihinde

Süper Lig'deki Beşiktaş maçıyla kavuştu. 

Stadın resmi açılışı ise 22 Şubat 2021 tarihinde Cumhurbaşkanımız Sayın Recep

Tayyip Erdoğan'ın online katıIımı, dönemin Gençlik ve Spor Bakanı Sayın Dr. Mehmet

Muharrem  Kasapoğlu, İzmir Milletvekillerimiz Mahmut Atilla Kaya ve Alpay Özalan,

dönemin Gençlik ve Spor Genel    Müdürü Mehmet Baykan, dönemin TFF Başkanı

Nihat Özdemir, eski TFF Başkanıve İzmir Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Mahmut Özgener'in yanı sıra kulüp başkanlarımızın teşrifleriyle gerçekleşti.



ALSANCAK MUSTAFA DENİZLİ STADI

Depreme dayanıksız olduğu için 2015 yılında yıkılan, 2O17’de yerinde yeniden inşa
edilmek üzere temeli atılan tarıhi stat, 26 Kasım 2021 tarihinde 

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan'ın da teşrifleriyle açıldı. 

Törene Gençlik ve Spor Bakanımız Sayın Dr. Mehmet Muharrem Kasapoğ Iu'nun 
yanı sıra çok sayıda üst düzey isim katıldı. 

Türk futbolunun sembol isimlerinden Mustafa Denizli'nin adını taşıyan statta 
ilk maç 10 Aralık 2O21 tarihinde Altay ile Hatayspor arasında oynandı.



KARŞIYAKA STADI

     

Karşıyaka Stadı’nın inşaatına Göztepe Gürsel Aksel Stadı ve Alsancak Mustafa 
Denizli Stadı'ndan önce başlandı. Ancak gelişen bazı hukuki gerekçelerle ilk ihale 

iptal oldu.

9 Eylü1 2017 tarihinde diğer statlarla birlikte ikinci ihale ile inşaatına tekrar başlandı 
ise de açılan davalar nedeni ile maalesef şu ana kadar tamamlanamadı.

Karşıyaka Spor Kulübü ile birlikte yönetim kurulumuzun ve yönetim kurulumuzda yer 
alan hukukçu yöneticilerimizin gönüllü katkıları ile hukuk davaları lehte olarak 

sonlandırıldı.

Su anda yeni ihale süreci bekleniyor. Dileğimiz; en kısa sürede sürecin sonlanması
ve Karşıyaka Spor K u l ü bü'müz ile taraftarının özlemle beklediği stadına 

kavuşması. İlgili bütün kurumlarla iş birliğimiz ve desteğimiz devam ediyor.

İZVAK olarak ayrıca; Karşıyaka Spor Kulübü’müzün ihtiyacı olan altyapı tesislerinin 
planlanması ve geliştirilmesi aşamalarına destek veriyor.

Bu kapsamda Mavişehir'de yer alan 100 dönümlük spor alanının alt yapı tesisleri
olarak projelendirilmesi ve Karşıyaka Spor Kulübü’ne kazandırılması sürecinin 

her aşamasında önemli katkılar sağladık.



                   FUTBOLDA İZMİR İKLİMİ

 

İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı, geride kalan dönemde çok önemli bir misyon
üstlenerek tarihi kulüplerimiz arasında "Iş Birliği Deklarasyonu” imzaladı.

Başkanımız Ali Erten, protokol imza töreninde yaptığı konuşmada "İzmir kulüpleri,
sahada sportif rekabet yanında saha dışında ise iş birliği ve güç birliği yaparak

örnek bir davranış sergiliyor. Dostluk, iş birliği ve dayanışmanın, sportif
rekabet içinde de geliştirilebileceğini ve sürdürülebileceğini herkese

göstermek istiyoruz. Bugün, izmir futbol tarihinde bir milattır. Birçok yeni gelişmenin
önünü açacak bu imzalar hayırlı olsun” dedi.

 



 

             
İZMİR SPORUNA MASTER PLAN…

      
İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı Danışma Kurulu, İzmir Ticaret Odası’nda

yaptığı genişletilmiş toplantı ile  "İzmir Sporu Master Planı” n ı
h a y a t a  g e ç i r d i .

İzmir Milletvekili Mahmut Atilla Kaya ve İzmir Ticaret Odası Başkanı
Mahmut Özgener'in de katıldığı toplantıda 10 yıllık süreçte her kulübün

kendi stadına ve spor salonuna sahip olması,

Ayrıca A takımlar için kamp merkezi yapılması, altyapı geliştirme
tesisleri ve olimpik branşlar yerleşkelerinin inşa edilmesi konularında

harekat planı hazırlandı.



  

TSYD KUPASI’NA İKİ YIL ÜST ÜSTE DESTEK…

Türkiye Spor Yazarları Derneği İzmir Şubesi’nin geleneksel olarak düzenlediği
futbol turnuvasının gerçekleşmesi için Folkart firması ile iş birliği sağladık. 

Böylelikle geleneksel turnuvada futbolseverler ile takımlarımız buluştu. 

Başkanımız Ali Erten, Folkart Yönetim Kurulu Başkanı Mesut Sancak ile 
dönemin yönetim kurulu üyesi Ünal Ersözlü'ye teşekkür ederken, 
İzmir kulüplerinin bir hazine değeri taşıdığını bir kez daha belirtti.
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2024 YILI İLK DANIŞMA KURULU TOPLANTIMIZI

GERÇEKLEŞTİRDİK…

Profesyonel liglerde yer alan İzmir kulüplerinin çatı kuruluşu İZVAK’ın Başkanı Ali Erten, Danışma

Kurulu toplantısında kamuya yararlı vakıf olma konusunda önemli adımlar attıklarını, kulüplere

kalıcı gelir sağlamak için Girişim Sermayesi Modeli üzerinde çalıştıklarını açıkladı.

İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı’nın (İZVAK) her yıl gerçekleştirdiği Danışma Kurulu Toplantısı, 

İzmir Ticaret Odası’nın ev sahipliğinde düzenlendi. 

İzmir Ticaret Borsası Başkanı Işınsu Kestelli’nin başkanlığında gerçekleştirilen toplantıya;

İZVAK Danışma Kurulu üyelerinin yanı sıra spor kulüplerimizin başkan ve temsilcileri, 



İzmir Gençlik ve Spor İl Müdürü Murat Eskici, İzmir Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 

Yardımcısı Ertuğrul Tugay, TFF İzmir Bölge Müdürü Sevgi Koçak Özdemir, İzmir Ticaret Odası 

Başkan Yardımcısı Emre Kızılgüneşler ve TSYD İzmir Şube Müdürü Bahri Okumuş katıldı.

Türkiye Futbol Federasyonu Fair-Play Kurulu Başkanlığı görevini de eş zamanlı olarak yürüten 

İZVAK Yönetim Kurulu Başkanı Ali Erten, Türkiye Futbol Federasyonu Yönetim Kurulu Üyesi ve 

İZVAK Başkan Vekili Talat Papatya ile İZVAK yönetim kurulu üyeleri tam kadro toplantıda yer aldı.

KESTELLİ: ‘’LİMİTİMİZ, GÖKYÜZÜ KADAR”…

Toplantı Başkanı Işınsu Kestelli; açılış konuşmasında İZVAK’ın İzmir ve İzmir futbolu için taşıdığı 

öneme vurgu yaparak; 

“Bu toplantıya başkanlık yapmaktan ve burada olmaktan son derece mutluyum. Bu şansı bana 

tanıyan başta Yönetim Kurulu Başkanı Ali Erten Bey olmak üzere, İZVAK yönetim kuruluna 

teşekkürlerimi sunuyorum. Kentimiz sporuna katkısı olacak verimli bir toplantı olmasını temenni 

ediyorum. İZVAK, tarihi değerlerimiz olan kulüplerimizin güçlenmeleri ve toplumsal görevlerini 

daha verimli olarak yerine getirebilmeleri için tesisleşmeleri, kulüplerimizin daha güçlü bir lobiye 

sahip olmalarını sağlamak misyonuyla yıllardır durup dinlenmeden gönüllü olarak çalışıyor. Emek 

veren herkese çok teşekkür ediyorum. İzmir’de başarılı olmak için her şeyimiz var. Futbol ise İzmir

kültürünün en önemli parçası, en önemli tanıtım unsuru. İzmir’in futbolla güzelleşeceğine 

inanıyorum. Kent dinamikleri olarak İzmir kulüplerimize söz verip ertelemeyelim. Dünyada çok 

özel hikayeleri olan, örnek alabileceğimiz kulüpler var. Bizim kulüplerimiz içinde başarı hikayeleri 

yazabiliriz. Futbol, İzmir’in en önemli tanıtım stratejilerinden biri haline getirilmeli. Yerel Yönetimler

ve STK’lar neler yapabileceklerini planlamalı. Limitimiz gökyüzü kadar, durmaya değil uçmaya 

ihtiyacımız var” dedi.

İZMİR SPOR MASTER PLANI…

İZVAK Yönetim Kurulu Başkanı Ali Erten ise ikiye ayırdığı sunumunun ilk bölümünde, 2018 

yılında, 2030 hedefi ile hayata geçirilen “İzmir Spor Master Planı”nda gelinen aşamalar hakkında 

detaylı bilgilendirme yaptı. 

Erten, ikinci bölümde ise İzmir kulüplerine kalıcı ve sürdürülebilir ekonomik kaynak yaratmak 

konusundaki proje ve önerilerini paylaştı.“Her kulübün kendine ait stadyumu, spor salonu, A takım

kamp tesisi ve altyapı geliştirme tesislerine sahip olması, 2018’den bu yana gündemde 

tuttuğumuz İzmir Spor Master Planı’nın ilk ve en önemli adımlarıdır” diyen Erten, 

“Artık bu dört ana unsura ‘Olimpik Branşlar Yerleşkesi’ olarak beşinci madde eklemek istiyoruz.  

Lig gözetmeksizin tüm profesyonel kulüplerimizin bu beş hedefe ulaşması yönünde 

çalışmalarımıza devam ediyoruz. Göztepe Gürsel Aksel Stadı ve Alsancak Mustafa Denizli Stadı; 

devletimiz, kulüp başkanlarımız, yönetimlerimiz ve vakfımızın çabalarıyla kulüplerimizin hizmetine 

sunuldu. Bu konuda örnek bir iş birliği sergiledik. Karşıyaka Stadı’nda maalesef hukuk aşamaları 

karşımıza çıktı. Yoğun çaba harcadık. Ancak hepsini aştık. Yakında Karşıyaka’mız da stadına 



kavuşacak. Gençlik ve Spor Bakanlığı, Göztepe ve Karşıyaka’ya altyapı ve olimpik branşlar için 

ihtiyaç duyulan arazilerin tahsisini gerçekleştirdi. Bu süreçlere destek verdik ve vermeye devam 

ediyoruz. Tüm kulüplerimiz aynı imkanlara kavuşana dek çalışacağız“ dedi.

ATATÜRK SPOR KOMPLEKSİ VE SPOR TURİZMİ…

Atatürk Spor Kompleksi’nin yeniden inşa edilerek 50 bin kişilik şehir stadı, 15 bin kişilik spor 

salonu, açık spor alanları, müzeler ve sosyo-kültürel alanları yapılmasının da takipçisi olacaklarını 

ifade eden Erten, 

“2032 Avrupa Şampiyonası organizasyonunu ülkemiz İtalya ile birlikte aldı. Ancak şehirler 

listesinde İzmir yok. Çünkü UEFA kriterlerini karşılayacak seyirci kapasitesine sahip stadımız yok. 

Atatürk Stadı’nın yeniden hizmete girmesi, A Milli Takımımız ve uluslararası organizasyonlar 

düzeyinde daha fazla maçın İzmir’de oynanmasını sağlayacak. Bununla birlikte spor ve kamp 

turizminin geliştirilmesi için şehir olarak tüm imkanlara sahibiz. ” diye konuştu.

YENİ İŞ VE GELİR MODELLERİ GELİŞTİRMELİYİZ…

Erten, konuşmasının ikinci bölümünde ise İzmir futbolu için sürdürülebilir kaynak yaratma 

konusundaki çalışmaları anlattı. Türk kulüpleri ve İzmir’in, futbolun ekonomik gücünden yeterince 

yararlanamadığını, Türk futbolunun ise mevcut ağır borç yükü altında vizyon geliştiremediğini, bu 

nedenlerle birçok kulübün günlük yaşamak zorunda kaldığını belirten Erten, 

“Futbol, dünyada büyük bir endüstri haline geldi. Kendi dinamikleri ve gerçekleri var. Bunları 

görmezden gelemeyiz. Türk futbolunun en büyük sorunu, artık sürdürülmesi mümkün olmayacak 

şekilde büyüyen borç stoğudur. Maliyetler katlanarak artarken gelir hanesindeki en büyük kalem 

olan yayın gelirleri, tam tersine 500 milyon dolarlardan 80 milyon dolarlara kadar geriledi. Türk 

kulüplerinin, tam olarak ne kadar borçları var bilinmemekle birlikte 3 milyar dolar seviyelerinde 

olabileceği tahmin ediliyor. Bu yapının sürdürülmesi mümkün değil. Türk futbolunda Göztepe ve 

birkaç kulüp haricinde denk bütçe ile yönetilen kulüp sayısı bir elin parmaklarını geçmez. Bunu 

aşmak için biz İzmir özelinde neler yapabiliriz. Uzunca bir süredir, kulüplerimizle birlikte bu 

konuya kafa yoruyoruz. Hiçbir şehirde olmayan bir hazineye, dokuz profesyonel kulübe sahibiz. 

Onlar şehrimizin renkleri. Kent miraslarımız. Ortak sinerji ve iş birliği ile Türkiye’ye örnek olacak 

yeni iş ve gelir modelleri geliştirebiliriz. Buna inanıyoruz“ dedi.

YARINLAR İÇİN İKİ ÖNEMLİ ÇALIŞMA…

“Bugün sizlere öneriler sunacağız. . Ancak bunların ortak akılla daha geliştirilmesi gerekiyor“ diye 

devam eden Erten; 

“Bunların ilki, “Kamu yararına çalışan vakıf statüsü” . Ayrıca yeni öneri ve fikirlere açığız. Bu 

fikirlerin hayata geçirilmeleri için daha fazla iş birliğine ve desteğe ihtiyacımız var. İZVAK’ı kamu 

yararına çalışan vakıf statüsüne aldırmak için çalışmalarımız devam ediyor. Bunu 



gerçekleştirdiğimiz anda kulüplerimiz adına özellikle tesisleşme alanında çok önemli katkılar 

sağlayabilecek imkanlara kavuşacağız. Elde edeceğimiz tesisleri, kulüplerimizin kullanımına 

sunacağız. Ayrıca, kamu – vakıf - özel girişim üçgeninde ticari ortaklıklar kurabiliriz. Bu konudaki 

çalışmalarımız devam ediyor. Uzun olmayan bir vadede sizlerle paylaşacağız” yorumu yaptı.

İkinci olarak “Girişim Sermayesi Modeli”. Girişim Sermayesi Yatırım Ortaklığı Modeli ile futbolu, iş 

ve yatırım alanı olarak gören ve bu amaç için bir araya gelen yatırımcılarla futbol endüstrisi odaklı 

bir iş ve gelir modeli geliştirebilir miyiz sorusundan hareketle bir süredir bunun üzerinde 

çalışıyoruz“ açıklaması yapan Erten; ‘’Şirket yapısına kavuşturulmuş futbol kulüplerimizin sermaye

yapılarının ortaklıklar yolu ile çeşitlendirilmesi, mali yapılarının kurumsal disiplin altına alınması ve 

güçlendirilmesi, ortaklık yapısı içerisinde yer alacak kurum, kuruluş, ticari şirket ve şahıslara, spor 

ve özelinde futbol kaynaklı yatırım seçeneğinin ve ortamının oluşturulması, oluşturulacak kaynak 

ile İzmir'in futbol dünyasındaki gelişiminin çağdaş ülkeler seviyesinde ve ülkeye model olabilecek 

bir yapılanmayla sağlanması, İzmir kulüplerini, günümüzün futbol endüstrisine uyum sağlayacak 

şekilde geleceğe hazırlamak için yönlendirilmesi, şirketleşme ve kurumsallaşma yönünde teşvik 

edilmesi ve uygun ekonomik ortamı ve altyapının hazırlanması temel hedeflerimiz. Ticaret ve 

sanayi odaları, borsa ve benzeri sivil toplum kuruluşları, kalkınma ajansı, serbest ve organize 

bölge işletmeleri, Kurucu Mütevelli Heyet tarafından ortaklığa kabul edilebilecek ticari kurumlar ve 

şahıslar muhtemel paydaşlarımız olacak” şeklinde konuştu.

SEPİL: “ İZMİR’İN SESİNİ BİRLİKTE BÜYÜTMELİYİZ”…

Sunumlardan sonra söz alan Danışma Kurulu üyelerinden Mehmet Sepil şu görüşmeler yer verdi: 

“Kulüplerimiz tarihinin en kötü dönemini yaşıyor. Bu durum sadece kulüp yöneticilerin değil aynı 

zamanda İzmir’in de başarısızlığıdır. İzmir’in dinamiklerinin sorumluluğudur. İzmir lobisini 

oluşturmalıyız. Burada finansman çok önemli ve bu nedenle İZVAK’ın projelerini önemsiyorum. 

Karşıyaka - Göztepe rekabetini yeniden mutlaka yaratmalıyız. Rekabet olmazsa gelişim 

sağlayamayız. İzmir, kentin desteğini alamıyor. Bırakın İstanbul’u Anadolu takımları kadar bile 

yaşadığımız şehirden destek alamıyoruz. Anadolu kulüpleriyle bile rekabet edemiyoruz. İzmir’in 

sesini birlikte büyütmeliyiz”

ESKİCİ: ” İZMİR, SPORDA EN FAZLA YATIRIM ALAN ŞEHİRLERİN BAŞINDA GELİYOR”…

İzmir Gençlik ve Spor İ Müdürü Murat Eskici, İzmir’in sporda en fazla yatırım kent olduğuna dikkat 

çekerek, “Bugüne kadar 8 milyar TL’lik yatırım çalışması yapıldı ve buna 3,5 milyar TL daha 

eklenecek. Atatürk Spor Kompleksi’ne olimpik yüzme havuzu yapacağız. Atatürk Yüzme 

Havuzu’nu yepyeni hale getireceğiz. Her okula bir salon hedefiyle çıktığımız yolla 50 salon inşa 

ettik ve devam ediyoruz. Cimnastik başta olmak üzere olimpik sporlarda İzmir’in potansiyeli çok 

yüksek. Cimnastikte İzmir’in yetiştirdiği olimpiyat şampiyonları bunun en güzel örneği” dedi.



  

KARŞIYAKA STADI HUKUK SÜRECİNİN BAŞARIYLA
TAMAMLADIK…

Davalar nedeni ile inşaatı devam ettirilemeyen Karşıyaka Stadı İnşaatında 2019 yılından bu yana 

devam eden hukuk süreci, Karşıyaka Spor Kulübü'müz lehine onanarak tamamlandı. Onama 

kararı 03 Nisan 2024 tarihi itibarı ile tarafımıza tebliğ edildi.

Danıştay 6. Dairesi, yerel mahkeme kararını onayarak imar planının kesinleşmesini sağlamış 

oldu. Vakfımız, bu hukuk mücadelesinde ilk günden bu yana Karşıyaka Spor Kulübü'müzün 

yanında müdahil olarak yer aldı ve belirleyici bir rol üstlendi. Vakfımız adına gönüllü olarak hizmet

veren yönetim kurulu üyelerimiz, Avukat Erdem Meço ve Avukat Sedef Üstüner başta olmak 

üzere destek veren tüm paydaşlarımıza teşekkür ederiz…



 

  

SEÇİMLİ OLAĞAN GENEL KURULUMUZU

GERÇEKLEŞTİRDİK…

 Yeni Yönetim Kurulu, katılan üyelerin tamamının desteğini alarak göreve geldi.



Tarihi Havagazı Fabrikası’nda geniş katılımla yapılan kongrede Divan Kurulu’nda Avukat 

Çağatay Akar, Remzi Noyan Uluğ ve Hüseyin Hamamcı görev yaptılar.

Faaliyet raporunu basılı olarak toplantı öncesi dağıtan Başkan Ali Erten, genel kurulda 

ekran üzerinden geniş bir sunum gerçekleştirdi.

Görev süremiz boyunca barış ve uzlaşı dilinden vazgeçmedik…

“Bugün ben ve Yönetim Kurulumuzdaki arkadaşlarım sizlerle olmaktan çok mutluyuz.” 

diyerek sözlerine başlayan Başkan Erten;

“2016 yılında görevi devraldığımızda vakfımız kapanma aşamasına gelmiş kapanış 

müracaatı yapılmıştı. Müracaatı geri alarak yeniden ayağa kaldırdık. Stadyum inşaatları 

teknik ve hukuk destek arazi tahsisleri maddi kaynak yaratma ortak sponsorluklar vs. 

Üstümüze ne düşüyorsa yapmaya çalıştık. Görev süremiz boyunca barış ve uzlaşı 

dilinden vazgeçmedik.Günlük tartışmalara hiç girmeden, ortak akılla hedef ve sonuç 

odaklı olarak çalıştık. Ama hepsinin ötesinde bütün Türkiye'ye örnek olan bir birlik işbirliği 

ve dayanışma ve bunun getirdiği ve getireceği kazanımlar elde edildi. Bunlar çok kolay 

olmadı. Sabırla ve emekle bugünlere gelindi. Birlikte çok güzel işler yaptık. Çok çalıştık. 

Kulüplerimizle el ele verdik. Sizler ve tüm İzmir destek oldu. Bugün gelinen noktanın asıl 

mimarları çok değerli kulüplerimizin çok değerli başkan ve yöneticileridir. Mart 2019 

yılında kulüp başkanlarımız Türkiye'de bir ilk olarak İşbirliği Protokolü imzaladılar. Bu türk 

futbol tarihinde yeni bir milat oldu. Sahada birbirleri ile kıyasıya yarışan takımlarımız saha 

dışında dayanışma ve işbirliği içinde olacaklarını duyurdular. Değerli spor basınımız buna 

“Futbolda İzmir İklimi” adını verdi. İzmir futbolunun hoşgörü ve sinerji projesi gözüyle 

baktığımız bu anlayışın oluşmasına öncülük eden kulüp başkanlarımıza çok teşekkür 

ediyoruz. Onları, bu şehre kattıkları değerler ve getirdikleri dinamizm için alkışlıyoruz. 

“dedi.

“İzmir Spor Master Planı” yol haritamız oldu…

Birbirinden değerli isimlerden oluşan Danışma Kurulu’muzun 2018 yılında kabul ettiği 

"İzmir Spor Master Planı", tesisleşme ve kulüplere kalıcı kaynaklar yaratmak konusunda 

bir nevi yol haritası olduğunu belirten Erten; 

Ana hedefimiz 2030 yılına kadar "Her kulübün kendi stadı, kendi kapalı salonu, kendi 

altyapı geliştirme tesisleri, kendi profesyonel takım kamp tesisleri ve olimpik branşlar 

yerleşkesi olmalı".Bu beş ana unsur şu anda hiçbir kulübümüzde bir arada bulunmuyor. 

Ancak hedef koyduk ve oraya doğru ilerliyoruz.” Dedi.



Stadyum inşaatları…

Göreve geldiklerinde en öncelikli konu stadyum inşaatları olduğunu, takımlarımızın iç 

saha maçlarını bile çevre illerde oynamak zorunda kaldıklarını belirten Erten; 

“Yönetim Kurulumuz içerisinde yer alan teknik arkadaşlarımızla öncelikli olarak bu konuya

odaklandık. Stadyum projelerinde çok kritik müdahalelerimiz ve katkılarımız oldu. 

İtirazlarda, davalarda kulüplerimizden yana açık taraf olduk, tam hukuki destek verdik. 

Bütün bu süreçlerden yüzümüzün akıyla çıktık. Ancak en büyük üzüntümüz Karşıyaka 

Stadı’nın, mesnetsiz dava ve itirazlar nedeni ile tamamlanamaması. Karşıyaka Stadı, ilk 

başlayan ama maalesef en sona kalan stadyum inşaatı oldu. Bu konuda en mağdur 

kulübümüz Karşıyaka Spor Kulübü'müz oldu. 5 ayrı dava açıldı. Davalara Karşıyaka Spor 

Kulübümüzün yanında müdahil olarak katıldık ve savunmalar yaptık. Bütün İzmir kulüpleri 

KSK nin bu haklı davasında İZVAK kanalı ile destek verdiler. Bütün davalar kazanıldı. 

Mart 2024 itibarı ile Danıştay süreçleri de tamamlandı, tüm engeller kalktı. Bu sürece 

gönüllü olarak katılan Yönetim Kurulumuzun değerli hukukçu üyelerine ve destek veren 

herkese huzurlarınızda teşekkür ediyoruz.” dedi. 

Karşıyaka ve Göztepe’mize arazi tahsisleri…

Kulüplerimizin 2030 vizyonlarında altyapı ve olimpik branşların geliştirilmesinin önemine 

vurgu yapan Erten; 

“Karşıyaka Spor Kulübümüz için Mavişehir’de 99520 m2 spor arazisinin tahsisi için 

kulübümüzle birlikte 4 yıl uğraştık. İlk fikir aşamasından başlayarak proje geliştirme ve 

sürecin yönetilmesinde önemli katkılar verdik, tam bir işbirliği sergiledik. Bu arazi tahsisi, 

Karşıyaka Spor Kulübü’nün tarihindeki en önemli kazanımlarından biri oldu. Göztepe Spor

Kulübü’müze tahsis edilen İnciraltı Olimpik Branşlar Yerleşkesi arazisi de, çok sayıda 

olimpik branşı bulunan kulübümüz için çok önemli bir kazanım oldu.” dedi.

İzmir Ekonomi Üniversitesi ile işbirliği…

“Günümüzde spor ve özelinde futbol, ülkelerin ve kentlerin tanınırlığına, marka değerine, 

turizmine ve bu olgular üzerinden kent ekonomisine direkt etki etmektedir.” diyen Erten; 

“İzmir; çok köklü bir spor kültürüne sahip şanslı bir kenttir. Şanlı tarihleri ve kuruluş 

hikayeleri ile kulüplerimizin, kentimizin tanınırlığına, marka değerine ve ekonomisine 

büyük katkılar sağlayacağı açıktır. Bu katkıların bilimsel yöntemlerle ölçülebilmesi ve elde 

edilecek verilerin; yatırımcılara, kent yöneticilerine, siyasi temsilcilerine, kanaat önderi ve 

sivil toplum kuruluşlarına, Türkiye Futbol Federasyonu ve Gençlik ve Spor Bakanlığı gibi 



konunun tüm paydaşlarına sunulmasının doğru, gerekli ve dikkati çekici olacağına

inanıyoruz. Bu içerikteki bir bilimsel çalışma başlattık. “İzmir Kulüplerinin ve bunlardan en 

az birinin ülkenin en üst liginde yer almasının, kent tanınırlığına, marka değerine ve 

ekonomisine katkısı” konu başlığı altında, konunun en yetkin eğitim kurumu olan İzmir 

Ekonomi Üniversitesi ile bilimsel temelli bir ortak çalışma için “İşbirliği Protokolü” 

imzaladık.  Bu çalışmanın ilk aşamasını 2024 yılı içerisinde sonuçlandırmayı  ve kent 

futbolunun ve ekonomisinin gelişmesinde yol gösterici olarak,   kent ve ülke dinamikleri ile

paylaşmayı hedefliyoruz. “ dedi. 

Yapılan oylama sonucunda, Ali Erten başkanlığında oluşan yeni yönetim kurulu 

katılanların tamamının oyunu alarak oy birliği ile seçildiler.

3 yıl süre ile yeniden seçilen Yönetim Kurulu adına bir teşekkür konuşması yapan Erten; 

“Bize emanet ettiğiniz bayrağı Yönetim Kurulumuzdaki çok değerli arkadaşlarımla birlikte 

en iyi şekilde taşımaya ve sizlere layık olmaya çalışacağız. Kulüplerimiz, ortalama yüz 

yıllık şanlı tarihleri ile en değerli markalarımız ve kent miraslarımızdır. Onların,daha güçlü 

bir şekilde geleceğe taşınmaları için bütün gücümüzü, bilgi ve birikimimizi kullanacağız.  

Bunun için gereken her kapıyı çalmaya devam edeceğiz. Destek veren, katkı koyan 

herkese çok teşekkür ederiz.” dedi.

Oy birliği ile seçilen, Ali Erten başkanlığındaki yeni yönetim kurulunda şu isimler yer aldı : 

Yönetim Kurulu :

Talat Papatya, Ercan Korkmaz, Erdem Meço, Fatih Tanfer, Sinan Bezircilioğlu, Sabri 

Sevenoğlu,Turhan Gürsel Urhan, Elif Sağlamer, Sedef Üstüner, Saliha Ayda Maç, Hasan 

Ercazip, Mustafa Avcı, Engin Kurt, A.Suavi Yardımoğlu, Emre Can, Bedri Cumhur Doğu, 

Sidal Çandarlı, Aktuğ Sönmez, Furkan Eren Uzyıldırım, Gökhan Kışla, Necdet 

Bayatsapan, Hakan Düzdemir ve Mutlu Yılmaz

Denetim Kurulu:

Ömer Gökhan Tuncer, Remzi Noyan Uluğ, Mesut Tekaslan, Doğan Mutlu, Bülent 

Türkekul ve Tunç İlada



İZMİR’DEN TÜRK FUTBOLUNA ÖRNEK 

OLACAK ÇALIŞMA…

İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ) ve İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı (İZVAK), futbol 

kulüplerinin kente sağladığı ekonomik, kültürel ve sosyal katkıyı artırmak için harekete 

geçti. İzmir futbolunun gelişimini hızlandırmayı, Türkiye’ye örnek olacak projeler üretmeyi 

hedefleyen iki kurum arasında resmi sözleşme imzalandı. 



Profesyonel liglerde 9 takımı bulunan, tam bir futbol kenti olan İzmir’de sağlanan bu güç 

birliği kapsamında, İEÜ EKOKENT Araştırma ve Uygulama Merkezi bünyesinde 7 

akademisyenden oluşan bir ekip kuruldu. 

Sosyoloji, iletişim, ekonomi ve şehir planlama gibi farklı uzmanlık alanları bulunan İEÜ’lü 

akademisyenler, veri analizlerine ve saha çalışmalarına başladı.8 ayda tamamlanması 

hedeflenen projede, futbol kulüplerinin İzmir için yarattığı katma değer, bilimsel açıdan ilk 

kez detaylıca analiz edilecek. 

Ardından da futbol kulüplerinin kentin marka değerine, tanınırlığına ve ekonomisine 

katkısını artırmak hedefiyle projeler hayata geçirilecek. Projenin sponsorluğunu ise İZVAK

ile yaptığı anlaşma çerçevesinde, Prometeon iş ortağı “Ortaklar” firması üstlendi…

PAYDAŞ OLMAKTAN MUTLUYUZ…

Aralık ayında İEÜ ile İZVAK arasında imzalanan iyi niyet protokolünün ardından resmi 

sözleşme de İEÜ Rektörü Prof. Dr. Yusuf Hakan Abacıoğlu, İZVAK Başkanı Ali Erten ve 

Başkan Vekili Talat Papatya tarafından imzalandı. İEÜ Mütevelli Heyet Salonu’nda 

gerçekleşen imza töreninde konuşan Rektör Abacıoğlu, Süper Lig’e yükselen Göztepe’yi 

kutlayarak sözlerine başladı. İzmir’in, sporda Türkiye’nin önde gelen kentlerinden biri 

olduğuna dikkat çeken Prof. Dr. Abacıoğlu, üniversite olarak böylesine önemli bir 

çalışmanın paydaşı olmaktan mutluluk duyduklarını söyledi.

ÇALIŞMALAR 3 AŞAMADA GERÇEKLEŞECEK…

İzmir Ekonomi Üniversitesi Bölgesel Kalkınma, Kent ve Çevre Araştırma ve Uygulama 

Merkezi (EKOKENT) Müdürü Prof. Dr. Burak Doğu ise çalışmaya ilişkin detaylar 

paylaşarak, 

“İzmir'deki futbol kulüplerinin yerel kalkınmaya olan etkilerini ekonomik, toplumsal ve 

mekansal açılardan analiz edeceğiz. İlk olarak, Türkiye ve dünya genelindeki spor 

kulüplerinin yerel kalkınmaya etkisini konu alan akademik çalışmaları inceleyip iyi 

uygulama örneklerini tespit edeceğiz. Ardından, mevcut veri setleri ile ikincil kaynaklardan

elde edeceğimiz bulgular çerçevesinde bir çalışma yürüteceğiz. Son aşamada ise sahada

anket çalışmaları ve derinlemesine mülakatlar gerçekleştireceğiz. Bunları bir mekansal 

haritalama çalışmasında bir araya getireceğiz. Ayrıca, tarihsel verilerle geçmişe dönük bir 

simülasyon çalışması yapacak ve farklı spor kulüplerine uyarlanabilecek bir model 

geliştireceğiz. Elde edeceğimiz sonuçlar bundan sonra hayata geçecek projeler için de 

zemin oluşturacak” dedi.



BÜYÜK BİR HAZİNEYE SAHİBİZ…

İZVAK Başkanı Ali Erten, Türkiye profesyonel futbol liglerinde, İstanbul’dan sonra en çok 

takımı olan şehrin İzmir olduğunu belirtti. Çalışmanın İzmir için büyük önem taşıdığını ve 

elde edilecek verilerin kent yöneticileriyle, kulüplerle ve sponsorlarla paylaşılacağını dile 

getiren Erten, 

“Bir kentteki futbol kulüplerinin; o şehir için ekonomik anlamda ne ifade ettiğini bilimsel 

açıdan göstermek istedik. Bunun için de en iyi partnerin İzmir Ekonomi Üniversitesi 

olabileceğini düşündük. Fikrimizi paylaştık ve üniversitemiz de oldukça olumlu karşıladı. 

İş birliğimizi her gün daha da geliştirerek bu noktaya taşıdığımız için çok mutluyuz. Elde 

edeceğimiz sonuçlar, birçok açıdan yol gösterici olacak. Futbolda ne kadar büyük bir 

hazineye sahip olduğumuzu bilimsel olarak tespit edeceğiz. Çalışmamız, Türkiye Futbol 

Federasyonu tarafından da heyecanla takip ediliyor. İnanıyorum ki çalışma 

tamamladığında Türk futbolu için çok değerli sonuçlara ulaşacağız” diye konuştu.

TÜM KULÜPLERİMİZ, İZMİR’İN DEĞERİ VE VAZGEÇİLMEZİ…

İZVAK Başkan Vekili Talat Papatya da futbol kulüplerinin İzmir’in marka değerine büyük 

katkı sağladığını belirterek,

“Göztepe, yeniden Süper Lig’e yükselerek şehrimize sevinç yaşattı. Göztepe’yi kutluyor, 

başarılarının artarak devam etmesini temenni ediyorum. Buna ek olarak şu anda play-off 

oynamaya hak kazanarak bir üst lige yükselme mücadelesini sürdüren takımlarımız da 

var. Göztepe’nin ardından yeni başarılar için de hazırız. Takımlarımıza yürekten başarılar 

diliyorum. Tüm kulüplerimiz, İzmir’imizin değeri ve vazgeçilmezidir. İzmir’de futbolun 

gelişmesi demek; aynı zamanda kentin de gelişmesi, konaklamadan ulaşıma kadar birçok

sektörün beslenmesi demektir. Futbol için yapacağımız her proje; İzmir’in geleceği için 

atılmış önemli bir adımdır. Biz, bu bilinçle çalışmalarımızı sürdürüyoruz. İEÜ ile birlikte 

başlattığımız projeyi de bu fikirden yola çıkarak hayata geçirdik. Çalışmanın sonuçlarını 

merakla bekliyoruz” ifadelerini kullandı.



YENİ SEÇİLEN YÖNETİM KURULUMUZ 

GÖREV BÖLÜMÜ YAPTI…

İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı’mızın (İZVAK) genel kurulunda oy birliği ile üç yıllığına 

tekrar göreve getirilen Ali Erten başkanlığındaki yönetim, görev bölümü yaptı. Ayrıca, 

yönetim içinde çalışma grupları da oluşturuldu…

İZVAK Başkanı Ali Erten; ”Yeni seçilen yönetim kurulu olarak ilk toplantımızı 

gerçekleştirdik. Önümüzdeki 3 yıl için görev paylaşımlarımızı yaptık. Aramıza yeni katılan 

arkadaşlarımızla daha da güçlendik. Yeni bir heyecan ve motivasyonla, İzmir’imize ve 

şanlı kulüplerimize hizmet etmekten onur duyacağız. Destek veren, katkı koyan herkese 

teşekkür ederiz” dedi. 



İzmir Büyükşehir Belediyesi ve vakıf üyesi olan İzmir kulüpleri, kendi belirledikleri birer 

temsilcilerini yönetim kuruluna gönderebilecekler. İZVAK Yönetim Kurulu’nda yer alacak 

kulüp ve belediye temsilcilerinin önümüzdeki günlerde netleşmesi bekleniyor.

Görev dağılımı ve çalışma grupları şu şekilde:

Ali Erten - Yönetim Kurulu Başkanı

Talat Papatya - Yönetim Kurulu Başkan Vekili

Ercan Kokmaz - Başkan Yardımcısı (İdari ve Sosyal İşler)

Fatih Tanfer - Başkan Yardımcısı (Kulüpler ve Sportif İşler)

Av.Erdem Meço - Genel Sekreter 

Turhan Gürsel Urhan - Sayman

HUKUK KURULU : Av.Erdem Meço, Av.Sedef Üstüner

TARİH KURULU : Bedri Cumhur Doğu, A.Suavi Yardımoğlu

TFF İLİŞKİLERİ : Aktuğ Sönmez, Engin Kurt 

MEDYA İLİŞKİLERİ: Hasan Ercazip, A.Suavi Yardımoğlu, Mutlu Yılmaz, Furkan Eren 

Uzyıldırım

YEREL YÖNETİMLER VE STK İLİŞKİLERİ ÇALIŞMA GURUBU: Sinan Bezircilioğlu, 

Sabri Sevenoğlu, Elif Sağlamer, Engin Kurt, Necdet Bayatsapan

ÜNİVERSİTE İŞBİRLİĞİ ÇALIŞMA GURUBU: Emre Can, Furkan Eren Uzyıldırım, Hasan 

Ercazip, Aktuğ Sönmez, Bedri Cumhur Doğu, Sedef Üstüner, Elif Sağlamer 

SOSYAL SORUMLULUK PROJELERİ ÇALIŞMA GURUBU: Sinan Bezircilioğlu, Emre 

Can, Furkan Eren Uzyıldırım, Sidal Çandarlı, Aktuğ Sönmez, Bedri Cumhur Doğu, 

Gökhan Kışla, Hakan Düzdemir, Necdet Bayatsapan, 

TESİS VE PROJE GELİŞTİRME ÇALIŞMA GURUBU : Sinan Bezircilioğlu, Sabri 

Sevenoğlu, Elif Sağlamer, Saliha Ayda Maç, Mustafa Avcı, Necdet Bayatsapan, Sidal 

Çandarlı



BAŞKAN VE BAŞKAN VEKİLİMİZ,GEÇMİŞ DÖNEM 

GENÇLİK VE SPOR BAKANIMIZI ZİYARET ETTİ…

Yönetim Kurulu Başkanımız Ali Erten ve Başkan Vekilimiz Talat Papatya, geçmiş dönem 

Gençlik ve Spor Bakanı, İzmir Milletvekilimiz Sayın Dr.Mehmet Muharrem Kasapoğlu’nu 

makamında ziyaret ettiler…

Ziyarette; vakfın çalışmaları, kulüplerimizin tesis ve diğer öncelikli ihtiyaçları konusunda 

geniş bir bilgilendirme yapıldı…

Sayın vekilimize, gerek bakanlığı döneminde ve gerekse günümüzde, kulüplerimize 

gösterdiği yakın ilgi ve destekleri için teşekkür ederiz…

  



TARİH KURUMUZ TOPLANDI…

Tarih Kurulumuz; Yönetim Kurulu Üyemiz ve Tarih Kurulu Koordinatörümüz 

Bedri Cumhur Doğu başkanlığında toplandı…

Spor kulüplerimizin şanlı tarihleri; aynı zamanda kentimizin, cumhuriyetimizin

ve ülkemizin tarihine ışık tutuyor. 

Bunları, yazılı ve görsel olarak kayıt altına almak, gelecek kuşaklara 

aktarmak en önemli görevlerimizden biri. 

Her biri kendi alanlarında önemli değerlerimiz olan kurul üyelerimiz, bu 

bilinçle çalışmalarına devam ediyor…



 

 

YÖNETİM KURULUMUZ,

İZMİR SPOR BASINI İLE BULUŞTU…

İzmir Spor Kulüpleri Birliği Vakfı (İZVAK) Başkanı Ali Erten ve Yönetim Kurulu, İzmirli 

spor yazarlarıyla bir araya geldi.Vakfın Bayraklı’daki yönetim ofisinde gerçekleşen 

buluşmada, İzmir kulüplerinin 2023-2024 sezonundaki performansları ve özellikle 

tesisleşme konusundaki çalışmalar değerlendirildi.



KULÜPLERİMİZ EN ÖNEMLİ KENT MİRASLARIMIZDIR…

Spor kulüplerinin, şehrin kültüründe çok önemli bir yeri olduğunun altını çizen Erten, 

“2016 yılında göreve geldiğimizde, kulüplerimiz ve büyük camialarımız arasındaki dostluk 

ve işbirliğini geliştirmeyi ve yanı sıra tesisleşmeyi tamamlamayı ana hedeflerimiz olarak 

belirlemiştik. O günden bu yana çok yol aldık. Hep beraber çok başarılı örnekler 

oluşturduk. İzmir’in Spor Kulüpleri, ortalama yüz yılı aşan veya yaklaşan tarihleri ile 

şehrimizin aynı zamanda en büyük sosyal kurumları. İzmir, Türkiye’de futbolun başladığı 

(1877), Türkiye Milli Ligi’nin ilk maçının (1959) oynandığı şehir. Kulüplerimizin tarihi, aynı 

zamanda şehrimizin ve bölgemizin tarihi. Onları, spor kulübü kimlikleri ile birlikte kentsel 

miras olarak yaşatma sorumluluğumuzun farkındayız” dedi.

İZMİR KULÜPLERİ ŞİRKETLEŞMEDE BAŞARILI…

İzmir’in Türkiye Profesyonel Futbol Liglerinde 10 takımı bulunduğunu hatırlatan Ali Erten;

“İstanbul’dan sonra en çok takımı olan ikinci şehiriz. 2023-24 sezonu, İzmir takımları için 

genel olarak başarılı bir sezondu. İzmir’den Göztepe ve Tire olmak üzere 2 şampiyon 

çıktı. 5 takımımız da playoff oynadı. Ancak başarılı olamadılar. Altay’ımızın küme düşmesi 

elbette hepimizi üzdü. Diğer yandan kulüplerimizin sekiz tanesi şirketleşme süreçlerini 

tamamladılar. Dokuzuncu olarak Altay adım atıyor. Altay çok büyük bir kulüp ve çok 

büyük bir camia. Başarılı olacaklarına gönülden inanıyoruz. Geriye Karşıyaka Spor 

Kulübü kalıyor. Kendi dinamikleri içerisinde en doğru kararı vereceklerdir. Kurumsallaşma

adına önümüzde Göztepe gibi mükemmel bir örnek var. İzmir kulüplerini çok daha iyi 

günler bekliyor.” Dedi.

DOSTLUK İÇİNDE REKABET MÜMKÜN…

Ardından vakıf faaliyetleriyle ilgili kısaca bilgi veren İZVAK Başkanı Erten, “İZVAK 

kulüplerimizin ihtiyaçları doğrultusunda yerel ve merkezi yönetimlerimizle, ilgili kurum ve 

kuruluşlarla iş birliği yapmayı, projeler geliştirmeyi, bu şekilde şehrimize, kulüplerimize, 

sporumuza ve toplumumuza hizmet etmeyi amaçlayan, gönüllü bir sivil toplum kuruluşu. 

İzmir kulüpleri olarak; sahada sportif rekabet sürerken, eş zamanlı olarak saha dışında 

dostluk, işbirliği ve dayanışmayı büyütüyor, futbolun, birleştirici gücünden faydalanıyoruz. 

Sportif rekabetin dostluk içinde yürütülebileceğini herkese kanıtladık. Olumsuzluklar 

yaşanmadı mı, hayatta her şey var. Ancak olumsuzluklardan ders çıkartıyoruz, kendimizi 

geliştiriyor ve daima daha iyisi için tüm paydaşlarımızla iş birliği halinde çalışıyoruz. “ dedi.



TESİSLEŞMEYE DESTEĞİMİZ DEVAM EDİYOR…

Stadyum inşaatlarımız başta olmak üzere kulüplerimizin proje geliştirilmesi ve tesisleşme 

süreçlerine destek verdiklerini, vermeye devam ettiklerini belirten Erten; 

“Kendini geleceğe hazırlayan her kulübün, kendi stadına, kendi kapalı salonuna, altyapı 

geliştirme tesislerine, profesyonel takım kamp tesislerine ve olimpik branşlar yerleşkesine

sahip olması gerekiyor. Bu beş ana unsurun tümüne sahip bir kulübümüz şu anda yok. 

Ama bu beş ana unsurun hiçbirine sahip olmayan kulübümüz maalesef var. Bu da 

almamız gereken ne kadar çok mesafe olduğu gerçeğini net bir şekilde gösteriyor. Asıl 

güçlü temel tesisleşmedir. Birazcık sportif başarı baskısından kurtularak sürdürülebilir bir 

altyapı kurmaktır. Bu olduktan sonra başarı gelir. Stadı olan bir takım da düşer. Ama 

toparlanması çok daha kolay olur. 2018 yılında Danışma Kurulumuzun da onayladığı 

çerçevede “ 2030 yılı hedefli İzmir Master Planı” esaslarına göre, her kulübümüz için beş 

unsuru da tamamlamak üzere böyle bir hedef koyduk. Bu hedefe ulaşmak için işbirliği ve 

dayanışma içinde çalışıyoruz. Stadyum inşaatlarının tamamlanmasında çok önemli 

katkılarımız oldu. Alsancak Mustafa Denizli ve Göztepe stadları tamamlandı. Mükemmel 

tesisler oldu. İzmir’e çok yakıştı. Karşıyaka Stadı ise en büyük üzüntümüz. Orada imar 

planı tadilatları, proje geliştirme ve ihale aşamalarına önemli destekler verdik. Sonrasında 

5 yıl süren zorlu hukuk süreçlerini neredeyse tek başımıza takip ederek başarı ile 

sonuçlandırdık. İZVAK Yönetimi olarak üstlendiğimiz görevi başarı ile tamamladık. Şu 

anda sürecin yönetimi Karşıyaka Spor Kulübünde. Orada bir çalışma gurubu oluşturuldu. 

Çok yetkin isimler var. Sonuç alacaklarına gönülden inanıyoruz. Bundan sonra da bize 

düşen bir görev olursa memnuniyetle hazırız.” Dedi. 

KULÜP – ÜNİVERSİTE İŞBİRLİĞİNDE BİR İLK…

“Kulüplerimizin, kentin tanınırlığına, marka değerine ve ekonomisine katkılarının bilimsel 

yöntemlerle ölçümlenmesi” ana fikri üzerinden İzmir Ekonomi Üniversitesi ile iş birliği 

geliştirdiklerini belirten Ali Erten; 

“ Bu Üniversitemizle birlikte yürütülen bilimsel çalışmada, kulüplerimizin ve özelinde 

futbolun kent ekonomisine ve sosyal hayatına etkisi analiz edilecek. Projenin, saha 

çalışmaları, veri toplama ve değerlendirme aşamaları halen devam ediyor. 

Çalışmanın,2024 yılı sonuna kadar tamamlanarak, tüm futbol paydaşları ve kent 

bileşenleri ile paylaşılması hedefleniyor. Amacımız, kulüplerimizin kentimiz için ifade 

ettikleri anlam hakkında farkındalık yaratmak” ifadelerini kullandı.



                        

İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİNDEN 

VAKFIMIZA ZİYARET…

İzmir Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı Sayın Ertuğrul Tugay ve Gençlik 

ve Spor Dairesi Başkanı Sayın Mehmet Anıl Kaçar, vakfımızı ziyaret ederek Yönetim 

Kurulumuzla bir araya geldiler…

Toplantıda, Vakıf Yönetim Kurulu Başkanımız Ali Erten, İzmir kulüplerimizin durumu, 

ihtiyaçları, eksikleri ve “Spor Master Planı” 2030 vizyonu ile ilgili geniş bir sunum 

gerçekleştirdi, yapılacak iş birlikleri ve ortak çalışmalar değerlendirildi…

Nazik ziyaretleri için Sayın Ertuğrul Tugay ve Mehmet Anıl Kaçar’a teşekkürlerimizi 

sunarız…



 

TFF BAŞKANINDAN VAKFIMIZA ZİYARET…

Yönetim Kurulumuz; Türkiye Futbol Federasyonu Başkan Adayı Sayın Mehmet  

Büyükekşi ve Başkan Vekili Sayın İbrahim Burkay’ı, kulüp başkanlarımızla birlikte vakıf 

merkezimizde ağırladı…

Toplantıda, yeni dönem çalışma hedefleri ve projeler hakkında yönetim Kurulumuza ve 

Kulüp Başkanlarımıza bir sunum gerçekleştirildi. 

Yönetim Kurulumuz ve kulüp başkanlarımız; görüş, öneri ve taleplerini dile getirdiler…



YÖNETİM KURULUMUZUN AÇIKLAMASI…

İZMİR’DE FUTBOLUN DESTEKLENMESİ 

NEDEN ÖNEMLİ…?

İzmir, Türkiye’de futbolun ilk oynandığı şehir olarak, derin ve köklü bir futbol geçmişine ve 

futbol kültürüne ev sahipliği yapıyor.Futbol tarihimizde çok önemli bir yeri olan kentimiz, 

asırlık kulüpleri ile de güçlü bir mirasa sahiptir. Bu mirasın korunması ve daha da ileriye 

taşınması için birlikte daha çok çalışmalıyız.

Şu anda İzmir, Türkiye Profesyonel Futbol Liglerinde 10 kulüp ile temsil edilmektedir. 

İstanbul’dan sonra en fazla kulübü olan ikinci şehirdir.

Bu kulüplerimizin 8 tanesi şirketleşme süreçlerini tamamlamış, diğer 2 kulübümüz ise bu 

alanda adımlar atmaktadır.

Profesyonel yönetim anlayışı, kurumsallaşma ve buna bağlı olarak finansal yapının 

güçlendirilmesi gibi endüstrileşen futbolun olmazsa olmazları, kulüplerimizce, adım adım, 

ama başarı ile uygulanıyor. 

Bugün atılan adımların taşıdığı anlamı, zaman içerisinde çok daha iyi fark edeceğiz…

Futbol özelinden hareketle daha genel anlamda sporun desteklenmesi, sadece sportif 

başarı açısından değil, aynı zamanda sosyal, kültürel ve ekonomik alanlarda da çok 

önemli faydalar sağlayacaktır.Bu süreci desteklemek, yerel yönetimlerimiz başta olmak 

üzere tüm kent dinamiklerinin en önemli görevlerinden biri olmalıdır.



SPOR KÜLTÜRÜNÜN GELİŞTİRİLMESİNE KATKI…

Futbol, dünyada milyonlarca insan için sadece bir spor değil, aynı zamanda bir tutku, 

yaşamlarını zenginleştiren kültürel bir fenomen ve toplumsal bir olaydır.

Farklı diller, kültürler ve sosyal geçmişlere sahip insanlar, futbol sayesinde ortak bir 

zeminde buluşabilirler.

Spor (ve özelinde futbol) kültürü, sadece fiziksel sağlık açısından değil, aynı zamanda 

disiplin, takım ruhu, liderlik ve işbirliği gibi önemli sosyal becerilerin de gelişmesine, çocuk

ve gençlerimizin daha faydalı bireyler olarak topluma entegre olmalarına yardımcı oluyor…

ŞEHİR KİMLİĞİNİN GELİŞTİRİLMESİNE KATKI…

Futbol, bir şehir için güçlü bir kent kimliği ve aidiyet kaynağıdır.

Bunun, dünyada, birçok başarılı örneği arasında Dortmund, Barcelona, Napoli, Liverpool 

ve daha birçoklarını sayabiliriz.

Zengin tarihi ve kültürel geçmişlere sahip köklü kulüplerimiz, bilinen kimliklerinin çok daha

ötesinde, İzmir'in tarihinin ve kimliğinin ayrılmaz birer parçasıdırlar.

Bu kulüplerin desteklenmesi, şehrin kültürel mirasının korunmasına ve bu mirasın gelecek

nesillere aktarılmasına yardımcı olacaktır.

EKONOMİK GELİŞMEYE KATKI…

Futbolun ekonomik kalkınma üzerindeki etkisi göz ardı edilemez. Futbol kulüpleri, 

şehirlerde büyük bir ekonomik etki yaratır. 

Maç günlerinde stadyumları dolduran taraftarlar, yerel işletmeler için önemli bir gelir 

kaynağı oluşturur. 

Restoranlar, kafeler, oteller ve perakende mağazaları, futbol etkinliklerinden doğrudan 

yarar sağlar.

Ayrıca, futbolun gelişmesi, elde edilen dikkati çekici başarılar, kent tanınırlığına ve marka 

değerine direkt etki ederek turizmi de olumlu yönde etkiler.

İzmir, sadece güzel plajları ve tarihi mekanlarıyla değil, aynı zamanda futbol atmosferiyle 

de bilinen bir şehir haline gelebilir. 

Bu potansiyel şehrimizde fazlası ile var. 

Bu durum, hem yerli hem de yabancı turistlerin şehre olan ilgisini artırır ve İzmir'in 

uluslararası alanda tanıtımına katkı sağlar.



TOPLUMSAL BARIŞA KATKI…

Futbol, toplumun farklı kesimlerini bir araya getiren bir spordur. 

İzmir gibi çeşitli sosyal, dini ve kültürel grupların bir arada yaşadığı bir şehirde, futbolun 

desteklenmesi, toplumsal barış ve uyumun sağlanmasına katkıda bulunur.

Futbol, insanlar arasındaki önyargıları yıkma, farklılıkları bir kenara bırakma ve ortak bir 

tutku etrafında birleşme fırsatı sunar.

Ayrıca, futbolun kulüpler üzerinden sosyal sorumluluk projeleriyle desteklenmesi, 

dezavantajlı grupların topluma kazandırılmasında da önemli bir rol oynar.

İZMİR’İN SPOR KULÜPLERİ SORUMLULUK ALMAYA HAZIR…

Futbol sahalarında sportif rekabet içerisinde olan İzmir kulüpleri, saha dışında, tüm 

ülkemize örnek olacak bir işbirliği ve dayanışma örneği sergiliyorlar.

Zaman içerisinde geliştirilen bu kültür kuşkusuz ki çok değerli.

İzmir'de futbolun desteklenmesi, şehrin futbol ve daha genel anlamda spor kültürünün 

güçlendirilmesinden ekonomik kalkınmaya, toplumsal barışın sağlanmasından tarihi 

mirasın korunmasına kadar birçok alanda olumlu etkilere sahiptir.

Bu nedenle; kentin tüm siyasi temsilcilerinin, iş dünyasının, tüm kent dinamiklerinin ve 

halkın kulüplerimize desteği büyük önem taşıyor…

Yeterli destek sağlandığında İzmir’i bir futbol ve daha genel anlamı ile spor kenti 

yapabiliriz. İzmir’in köklü kulüplerinde ve insan kaynağımızda bu potansiyel fazlası ile var.

Kulüplerimizin, futbolun birleştirici gücü altında sorumluluk almaya hazır olduklarını 

belirtmek isteriz…

Bütün kulüplerimize, sporcularımıza, teknik adam ve yöneticilerimize, taraftarlarımıza 

başarılarla dolu bir sezon diliyoruz…



 

YENİ TFF BAŞKANIMIZDAN VAKFIMIZA ZİYARET…

TFF-Türkiye Futbol Federasyonu Başkanı Sayın İbrahim Hacıosmanoğlu ve Yönetim 

Kurulu üyesi Sayın Mevlüt Aktan, vakfımızı ziyaret ederek kulüp başkanlarımız, kulüp 

temsilcilerimiz ve Yönetim Kurulumuz ile bir araya geldi…

TFF Başkanı Sayın İbrahim Hacıosmanoğlu, kulüplerimizin sorun ve taleplerini tek tek 

dinleyerek görüş ve önerilerini belirtti. 

Nazik ziyaretleri için TFF Başkanımız Sayın İbrahim Hacıosmanoğlu ve Yönetim Kurulu 

Üyesi Sayın Mevlüt Aktan’a yönetim kurulumuz ve kulüplerimiz adına teşekkür ederiz…



 

METİN OKTAY’I ANDIK…

İzmir’imizin yetiştirdiği büyük futbolcu Metin Oktay’ı, aramızdan ayrılışının 33. yılında kendi

adını taşıyan Metin Oktay Parkında yer alan heykeli önünde andık.

Konak Belediyesi’nin organizasyonunda gerçekleşen anma töreninde konuşan Yönetim 

Kurulu Başkanımız Ali Erten; Metin Oktay’ın başarılı futbol kariyeri yanında, dürüstlük, 

yardımseverlik, hoşgörü gibi özellikleri ile rakiplerinden bile büyük takdir ve saygı gören 

üstün insani meziyetlere sahip örnek bir sporcu olduğunu anlattı.



YÖNETİM KURULUMUZ,

İZMİR’İMİZİN TANITIMINA FUTBOLUN KATKISINA 

İLİŞKİN BİR VİZYON METNİ YAYINLADI...

FUTBOL, KENTLERİN TANITIMI VE İZMİR... 

Futbol, dünyanın en popüler spor dalı olarak, sadece bir spor faaliyeti olmanın ötesine 

geçmiştir.

Futbol kulüpleri ve bu kulüplerin etrafında şekillenen futbol kültürü, ait oldukları şehirlerin 

küresel düzeyde tanıtılmasına ve markalaşmasına önemli katkılar sunar. 

Dünyada çokça başarılı örneğinde olduğu gibi kentler, futbol kulüpleri aracılığıyla 

uluslararası alanda çok daha bilinir hale gelir... 

KENT KİMLİĞİNİN OLUŞMASINDA ROL OYNAR...

Bir futbol kulübü, temsil ettiği şehrin kimliğini oluşturur ve bu kimliği ulusal ve küresel 

düzeyde yayar. Taraftarlar, sadece kulüple değil aynı zamanda kulübün ait olduğu şehirle

de duygusal bir bağ kurar. 



Birçok futbolsever, bir takımın maçlarını izlemek için o şehri ziyaret eder ve bu ziyaretler 

sırasında şehrin kültürel ve tarihi mirasını keşfetme fırsatı bulur. 

Bu durum, şehir turizminin canlanmasına yol açar.Bu alanda akla gelen ilk örnek 

Barcelona’dır… 

Barcelona Futbol Kulübü ile dünya çapındaki bilinirliğini kat be kat artıran şehir, futbol 

sayesinde bünyesine çektiği insanlara, sanatsal, kültürel ve mimari güzelliklerini de 

sunma şansı bulmuş, turizm açısından bir cazibe merkezi haline gelmiştir. 

Camp Nou Stadı, bugün futbol turizminin dışında genel turizm açısından da Barcelona’nın 

en çok ziyaret eden noktalarından biridir.

KÜRESEL TANITIMI VE MEDYA ETKİSİNİ DESTEKLER ...

Futbol kulüpleri, büyük uluslararası turnuvalara katıldıklarında veya başarıya 

ulaştıklarında, şehirlerinin adını dünya çapında duyururlar. 

Başarılı ve iyi yönetilen bir futbol kulübü, şehrin disiplinli, yenilikçi ve modern bir imaj 

çizmesine yardımcı olur. 

Bu imaj, uluslararası yatırımcıların o şehre ilgi duymasını sağlarManchester şehri, 

endüstriyel geçmişinin yanında Manchester United’ın elde ettiği dünya çapında başarılar, 

Manchester United - Manchester City rekabeti sayesinde, futbolun getirdiği dünya 

çapındaki bilinirlikle de bir marka haline gelmiştir.

EKONOMİK KATKI SAĞLAR ...

Futbol kulüplerinin başarısı, şehir ekonomisine doğrudan ve dolaylı katkılar sağlar. Maç 

günlerinde stadyumların dolması, otellerden restoranlara kadar birçok sektörü olumlu 

etkiler. 

Tam bir futbol kenti olan Dortmund, bu konuda başarılı bir örnektir. 

Borussia Dortmund'un başarıları ve takımlarına tutkuyla bağlı büyük taraftar kitlesi, kentin 

turizm sektörünün olağanüstü büyümesinde en büyük motivasyon olmuştur. 

Kent, futbol sayesinde sadece Almanya'da değil, tüm dünyada bilinen bir cazibe merkezi 

haline gelmiştir. 

Bugün dünyanın dört bir yanında bu oyuna gönül vermiş milyonlarca futbolsever, 

Dortmund’un “Sarı Duvar” adı verilen tribününün içinde bir maç izleyebilmek için fırsat 

aramaktadır.

                                                                                                                                                    

                                                                                                                                          

KÜLTÜREL TANITIMI DESTEKLER... 



Futbol, kültürler arası etkileşimi sağlayan en güçlü unsurlardan biridir. Bir futbol 

kulübünün başarısı, aynı zamanda o şehrin kültürel çeşitliliğini ve tarihini de dünya 

sahnesine taşır. 

Yerel gelenekler, maç günlerinde yapılan etkinlikler, taraftarların şehrin sokaklarında 

oluşturduğu atmosfer, o kentin kültürel tanıtımını sağlar.

Futbol aynı zamanda yarattığı kahramanlarla da şehirleri farklı bir noktaya taşır. 

Napoli şehrinde bu etkiyi açıkça görebiliriz. Dünya futbolunun büyük efsanesi Diego 

Armando Maradona’nın Napoli’de forma giydiği dönemde kazandığı kupalar ve 

şampiyonluklar şehrin adeta kaderini değiştirmiştir. 

O dönemde dünya çapında bir tanınırlık kazanan Napoli, Arjantinli yıldız 1991 yılında 

kulüpten ayrılmış olsa bile bugün hala Maradona’nın şehridir.

KENTİN MARKALAŞMASINA KATKI VERİR ...

Futbol kulüpleri sadece sportif başarılarıyla değil, aynı zamanda topluma yönelik sosyal 

sorumluluk projeleriyle de şehrin tanıtımına katkıda bulunurlar. 

Kulüpler, gençleri spora teşvik eden projeler geliştirerek hem sosyal refahı artırabilir hem 

de şehri daha yaşanabilir hale getirebilirler. 

Bu tür projeler, kulüplerin ve şehirlerin itibarını artırır.Bunun en güzel örneğini Athletic 

Bilbao sunmaktadır. 

Yerel değerlere sahip çıkma misyonuyla hareket eden futbol kulüpleri, şehirlerinin kültürel

kimliklerinin korunmasına ve tanıtımına büyük katkı sağlarlar. 

Athletic Bilbao, sadece sportif başarılarıyla değil, yerel değerlere olan bağlılığıyla da tüm 

dünyada tanınır hale gelmiştir.

İZMİR ÖZELİNDE DURUM NEDİR ...?

Futbol, bir şehrin sadece sporla değil, kültürel, tarihi ve sosyal değerleriyle de 

tanıtılmasına yardımcı olur. Barcelona, Manchester, Napoli, Dortmund ve daha birçok 

kent, futbol kulüpleri aracılığıyla dünya sahnesinde güçlü bir marka haline gelmiştir.

İzmir, futbol kulüpleri açısından oldukça şanslı bir şehirdir. İzmir kulüplerinin, tarihsel 

kökleri, gelenekleri, derin ve köklü futbol kültürleri ve takımlarına tutkuyla bağlı büyük 

taraftar kitleleri vardır. Ancak ne yazık ki bunun, kent kimliği ve tanınırlığına katkı 



sağlayacak şekilde değerlendirilmesi için kent yönetimindeki karar vericilerde bugüne 

kadar yeterince farkındalık oluşturulamamıştır.

Bu, bir tespitten öte maalesef realitedir. 

Dünya kentleri sporu ve özelinde futbolu, kent kimliklerinin ayrılmaz bir parçası haline 

getirme çabası ile yanıp tutuşurken İzmir'imizde durum maalesef tam tersine gelişmiştir.

Bugüne dek kent tanıtımı için hazırlanan hiçbir tanıtım materyalinde (kendi bireysel 

çabaları yaptıklarını istisna edersek) kulüplerimizden faydalanılmamış, hatta olasıdır ki 

kent tanıtımı için görevli kurum ve kuruluşlarca neredeyse yok sayılmış, asla teşvik 

edilmemiş ve desteklenmemiştir.

Futbolun kitleleri birleştirici ve şehirleri tanıtıcı gücü, şimdi olduğu gibi gelecekte de şehir 

markalaşmasında önemli bir rol oynamaya devam edecektir.

Son 15 gün içinde sadece iki örnek bile futbolun İzmir için nasıl bir fırsat doğurabileceğini 

gözler önüne sermiştir aslında. 

Göztepe Gürsel Aksel Stadı’nda oynanan Türkiye-İzlanda maçında oluşan atmosfer, 

İzlanda Futbol Federasyonu Başkanı Thorvaldur Örlygsson’un “Yaşamımda böyle bir 

futbol atmosferi görmedim” sözleriyle takdir toplamış, Türk medyasında “Gürsel Aksel 

Stadı, A Milli Takım’ın kalıcı adresi olmalı” çağrılarını beraberinde getirmiştir.

Bununla birlikte Göztepe’nin Japon oyuncusu Kuryu Matsuki’yi görmek için İzmir’e gelen, 

kulübün müzesini gezen Japon turistler, futbol turizmiyle açılabilecek yolu en net şekilde 

göstermiştir.

Kentimizin karar vericilerinin, gerek kulüplerimizin ve gerekse tüm kentin kazanacağı yeni

fırsatlar için futbol gerçeği üzerinden yeni başlangıçlar yapmalarını diliyor ve bekliyoruz...

Simon Kuper'in futbolu en güzel anlatan ve kült haline gelmiş kitabının ismi gibi: "Futbol, 

asla sadece futbol değildir."



 

  

KULÜP BAŞKANLARIMIZI SPOR BASINIMIZLA 

BİR ARAYA GETİRDİK… 

İzmir Spor Basını ve İzmir kulüplerinin başkan ve yöneticileri, İzmir Spor Kulüpleri Birliği 

Vakfı'nın (İZVAK) geleneksel organizasyonuyla bir araya geldi.

İzmir Ticaret Odası'nın ev sahipliğinde gerçekleştirilen toplantıya; medya temsilcilerinin 

yanı sıra İzmir kulüplerinin başkan ve yöneticileri, Gençlik ve Spor İzmir İl Müdürü Murat 

Eskici, TFF Ege Bölge Temsilcisi Sevgi Koçak Özdemir, TSYD İzmir Şube Başkanı Ergin 

Karataş, TÜRFAD İzmir Şube Başkanı Bahri Vreskala ve İZVAK Yönetim ve Denetim 

Kurulu üyeleri katıldı.



ERTEN: “KULÜPLERİMİZ, EN DEĞERLİ MARKALARIMIZ”

Toplantının açılış konuşmasında, " “İzmir futbol ailesi olarak bir aradayız. Geleneksel hale 

gelen bu toplantılarımızla amacımız, birbirlerinin ayrılmaz parçası olan spor basınımızla 

kulüplerimizi ve futbol ailesinin diğer temsilcilerini bir araya getirmek ve aralarındaki 

iletişimi güçlendirmek " diyen İZVAK Yönetim Kurulu Başkanı Ali Erten, 

" Öncelikle İzmir Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanımız Sayın Mahmut Özgener’e, 

yönetim kuruluna ve ayrıca bu toplantımıza emek veren Ticaret Odamız çalışanlarına, 

harika ev sahiplikleri için teşekkür ediyoruz. Bu yıl İzmir'in tarihinde ilk kez 10 tane 

profesyonel futbol takımımız liglerde yer alıyor. Ayrıca vakfımızın kurucu üyesi ve 

şehrimizin adını taşıyan İzmirspor’umuz var. İstanbul'dan sonra en çok profesyonel futbol 

takımı olan ikinci şehir durumundayız. Ancak ilgi ve özen açısından ikinci sırada mıyız, 

tartışmaya açık. Sorunlarımıza çözüm üreterek kendimizi geliştirmeliyiz.Başta Göztepe 

olmak üzere kulüplerimizin yatırım yapma arzusu var. Ancak özelliklen arazi temini 

konusunda büyük zorluklar yaşanıyorBu takımlarımızın 8 tanesi şirketleşme süreçlerini 

tamamladılar. Altay ve Karşıyaka’mız ise o süreçte ilerliyor. Bu iki kulübümüz de çok 

büyük camialar. Kendi dinamikleri ile en iyi şekilde bu süreçten çıkacaklarından eminiz. 

Kulüplerimiz en değerli markalarımız, ancak şehir olarak bunun ne kadar farkındayız, bu 

tartışılır. Bıkmadan usanmadan bunları anlatmaya devam edeceğiz. Göztepe’miz başta 

olmak üzere diğer kulüplerimiz kurumsallaşma ve mali disiplin açısından ülkemize örnek 

teşkil eden işler yapıyorlar. İZVAK olarak bizim en önemli görevimiz, kulüplerimize bu 

yolculuklarında elimizden geldiğince destek vermek, yol arkadaşlığı yapmak. Altyapıların 

geliştirilebilmesi için uygun arsa temini konusunda sorunlarımız var. Bu sorunu mutlaka 

aşmalıyız. Daha fazla desteğe ihtiyacımız var. Ayrıca kulüplerimizin ekonomilerinin 

güçlendirilmesi için çeşitli gelir modelleri üzerinde çalışıyoruz. Olgunlaştığında sizlerle 

paylaşacağız. Önümüzdeki dönemde bu konuya daha çok odaklanmak istiyoruz. " diye 

konuştu.

OK : “ARTIK YORULDUK…”

Ardından söz alan Bornova 1877 FK Başkanı Hüseyin Ok, yaşadıkları sıkıntıları dile 

getirdi. Ok; “Kulüp olarak temel sıkıntımız tesis. Bornova Belediyesinin suni çim 

sahasında çalışıyoruz. Belediyenin bize futbolcularımıza kalması için verdiği bir yer var. 

Orada kalıyoruz. Bornova’da ve Bayraklı’da çim saha yok. Bornova’daki dörde bölünmüş 

suni çim sahada gece 23.30’a kadar insanlar spor yapmaya çalışıyor. Bize destek olun 

diyoruz, ‘Siz şirketsiniz’ diyorlar. İyi de şirket olmamızı devlet istiyor. Bir tane sponsor 



bulamıyoruz. Her işi çözmek için araya birilerini koymamızı istiyorlar. İzmir Doğanlar Stadı

bölgedeki bir şirketin üretim faaliyetleri nedeniyle kirleniyor, onu bile ben temizletiyorum. 

Artık yorulduk.” dedi.

ERTOSUN: “DESTEĞE İHTİYAÇ VAR”

Altınordu adına toplantıya katılan A Takım İdari Direktörü Barış Ertosun da pandemi 

sonrası değişen dengelere dikkat çekti. Ertosun;

“Pandemiden sonra giderlerin artması, gelirlerin artmaması tüm kulüpler gibi bizi de 

etkiledi.Biz de Selçuk’ta kendi sahamızı yaptık. A Takımımız orada kalıyor, altyapımızı ise 

İzmir’e taşıdık. Bu sezona iyi başladık ve iyi gidiyoruz. Daha fazla desteğe ihtiyaç var” 

ifadelerini kullandı.

SEPİL: “ŞEHRİN GAYRETİ YOK”

Göztepe Onursal Başkanı Mehmet Sepil ise şu noktaların altını çizdi: 

“Hepimizin problem boyutu aynı. Şehrin spor bilinci yeterli değil. 11 yıldır bu işin 

içindeyim.Hep şu bahanenin arkasına saklanmışlar; “İzmir’de çok fazla spor kulübü var”. 

İşte İZVAK da bunun için kuruldu. İZVAK’la bu durumu değiştirdik. Türkiye’de başka 

örneği yok. Benzeri olmayan bir kuruluş kurduk. Spor bilincini aşılamak için. Şuan İzmir 

takımlarını bir araya getirdik. Doğal rekabet her zaman var. Futbolun tadıdır. Belediyeden 

ortak fon aldık. İZVAK çatısı altında paylaşımla ilgili formül ürettik. Kendi içimizde çözdük. 

Cemil Başkan'ın niyeti var, ama parası yok. İzmir çok büyük bir dezavantaj yaşıyor. 

Göztepe Süper Lig’de, Bornova 3. Lig’de aynı durumu yaşıyor. Hiç fark etmiyor. 

Tesisleşme ile ilgili elimizden geleni yapıyoruz. İzmir’de ciddi altyapı sorunu var. Ama 

şehrin bir gayreti yok. Bakın Bornova’da antrenman için saha yok diyor. Türkiye’de şuan 

denk bütçeli bir kulüp yok. Biz örnek olmaya çalışıyoruz. Göztepe bu sene ligin en 

ekonomik kulübüdür. Bizim birinci hedefimiz Göztepe’yi hayalimizde olan yere getirmek. 

Bazı oyunculara teklifler gelebilir. Ama bizim amacımız şu anda oyuncu satan bir kulüp 

olmak değil, Süper Lig’de başarılı olan ve her yıl Avrupa’ya oynayacak bir takım 

yaratmak.”

“KARŞIYAKA STADI’NIN YAPILMASINI ÇOK İSTİYORUM”

Mehmet Sepil tesisleşme hamlelerini de hatırlatırken “Ben kendi misyonumu hiçbir zaman

sadece Göztepe için görmedim. Tüm spor kulüpleri içindi bu çaba. İzmir büyük bir şehir 

ve elbette çok takımı olacak. İstanbul ve Ankara’da da çok takım var. Bu bir zenginlik. Bu 

çok takımlı sisteme belediyenin, valiliğin destek olması lazım. Göztepe başarılı olduğunda



diğer İzmir takımları da bunu isteyecek. Çünkü bu bir yarışmadır. Göztepe başarılı olursa,

bütün İzmir takımları da bundan esinlenecek. Birlikte yukarıya gideceğiz. Karşıyaka 

Stadı’nın yapılmasını en çok isteyenlerden biri benim. Ben de onlarla birlikte en önde 

yürümeye hazırım. Yeter ki sonuç alalım. Ancak sabah gazeteyi açıyoruz. Falanca takıma 

tesislerinin yanında kaç dönüm arsa verilmiş. Diğerine bakıyorsunuz, başka bir şehrin 

takımına enerji tesisi için İzmir’de arsa verilmiş. Biz Süper Lige ilk çıkışımızda Aziz 

Kocaoğlu bize para teklif etti. Biz para değil tesis istedik. 8 sene oldu. Biz düştük, tekrar 

çıktık, baktığında ne para alabildik, ne de tesis yapabildik. Bu tesisi neden istiyoruz? U17 –

U19 takımının ağırlığını artırmak, Urla’daki tesisi alt yapıya bırakıp, yeni tesise A takımı 

taşımak istiyoruz. Sadece Türk gençlerin değil yabancı gençlerin de olduğu bir altyapı 

yaratmak istiyoruz. Basketbol, voleybol gibi branşlarda da hedeflerimizi koyduk. Bütün 

İzmir kulüplerine yardımcı olmak da benim görevim. Dışarıdan gelip de burada yatırım 

yapacak kimse yok maalesef.” Dedi.

“ GÖZTEPE, LİGİN EN EKONOMİK TAKIMIDIR.”

“Tamamen denk bütçeli hiçbir kulüp yok. Açığı biz kapatıyoruz.Bunu bilerek yola çıktık” 

diyen Sepil; 

“Türkiye’de futbol kulüplerinin finansal yapıları iyi değil. Göztepe olarak burada 

avantajlıyız. Göztepe, ligin en ekonomik kulübüdür. 5 yıllık bir planlama yaptık. Avrupa’yı 

hedefleyen bir takım kurduk.Göztepe’yi hayallerimizdeki yere getirmek hedefimiz var. Şu 

an yakaladığımız fırsatı iyi değerlendirerek süper ligde üst sıralara çıkmak ve Avrupa’da 

oynayacak bir takım yaratmak istiyoruz. Bu hafta yenildik ama moralimizi bozmadık. Genç

takımız, bunlar olur. ” ifadelerini kullandı.

ÖZDEMİR : “BU İŞBİRLİĞİ ÇOK DEĞERLİ”

Toplantıda söz alan TFF İzmir Bölge Temsilcisi Sevgi Koçak Özdemir, İZVAK’ın yarattığı 

işbirliği ortamının önemine değinirken, 

“Bu örnek yapı ve işbirliği ortamı çok değerli. Türkiye’de benzeri yok. Sizlerle bir arada 

olmaktan çok mutluyum. TFF olarak kulüplerimizin en küçük problemlerinde dahi 

yanlarındayız. Mümkün olduğunca her kulübümüzle yakın mesai içerisindeyiz. Daima 

destek olduk. Olmaya devam edeceğiz. “ dedi.



KARATAŞ : “DESTEĞE DEVAM EDECEĞİZ”

TSYD İzmir Şube Başkanı Ergin Karataş, spor basını olarak İzmir kulüplerinin her zaman 

yanında olmaya devam edeceklerini belirterek “Spor basını olarak varlık nedenimiz 

kulüplerimizin sesi olmak. Her zaman pozitif anlamda desteğe devam edeceğiz. Her türlü 

işbirliğine açığız.” Dedi.

“VRESKALA : KAMU YÖNETİMİ DAHA DUYARLI OLMALI”

Türkiye Futbol Adamları Derneği (TÜRFAD) Başkanı Bahri Vreskala, kulüplerin yatırım 

yapması için kamunun ve özellikle belediyelerin kulüplerimize destek anlamında daha 

duyarlı ve çözüm odaklı olması gerektiğini belirterek kendi çalışma döneminden örnekler 

verdi.

ESKİCİ:” BÜTÜN BRANŞLARDA 6 MİLYAR TL YATIRIM YAPTIK”

İzmir Gençlik Spor İl Müdürü Murat Eskici ise şehirdeki spor yatırımları hakkında bilgi 

verdi.

Eskici, “ Bakanlığımız son 3 yılda İzmir’e 6 milyar TL üzerinde tesis yatırımı yaptı. Her 

zaman, bütün imkanlarımızla kulüplerimizin yanındayız. Spor bilincini yükseltmek 

hepimizin yapması gereken şey. Gençlerimizi kötü alışkanlıklardan spor yoluyla 

koruyabiliriz. Kulüp başkanlarımız bu işlerden para kazanmıyor. Herkes takıma, spora ve 

şehre katkı sağlamak için çabalıyor. Toplumsal bir görev yapıyorlar. Şirketleşmeyi de 

bunun için yapmıyor. Çıkan yasa doğrultusunda zorunlu olarak yapıyor. İzmir’deki son 3-4

yılda yapmış olduğumuz yatırımlar başlı başına bir sunum olur. İzmir’de futbolun dışında 

da diğer branşların desteklenmesi lazım. Bakanlık olarak biz de arsa arıyoruz. Gençlik ve 

Spor Bakanlığı olarak yüzme havuzundan, yurtlara, gençlik merkezlerine de yatırım 

yapıyoruz. Alsancak havuzu kapalı idi ve bürokratik sorunlar vardı. İlgili belediye ile 

görüşüldü yıkıldı ve yenisi yapıldı. Halkapınar yine havuz yaptık. 10 tane ilçe havuz ihalesi

yaptık. Dokunmadığımız hiçbir ilçe kalmadı. Bakanlık üzerine düşeni yapıyor ve yapmaya 

da devam edecek” diye konuştu.



YÖNETİM KURULUMUZDAN AÇIKLAMA…

İZMİR KENT KÜLTÜRÜNÜN İHMAL EDİLEN PARÇASI…

İzmir, antik Smyrna’dan modern bir metropole uzanan yolculuğunda; Ege’nin özgür 

ruhunu, kültürel çeşitliliğini ve ticaret merkezi kimliğini yüzyıllar boyunca koruyan bir öncü 

şehir olmuştur.

Kentin son 150 yıllık tarihinde olağanüstü değişimler ve dönüşümler olmuş, bunlar kent 

kimliğinde derin izler bırakmıştır.

İzmir’in spor kulüpleri, bu kimliğin oluşmasında, spor kulübü olmanın çok ötesinde 

belirleyici rol üstlenmişler, güçlü sosyal kimlikleri ile kentin ruhunu yansıtmışlar ve zengin 

demografik çeşitlilik içerisinde toplumsal bağları güçlendiren ortak bir kültür olarak var 

olmuşlardır.

Günümüzde, bu büyük mirasın ve köklü kültürün kent yaşamına daha fazla entegrasyonu,

kuşkusuz İzmir’i daha canlı, daha renkli bir şehir haline getirecektir.

Kent Mirası…

İzmir, Türk futbolunun doğuşuna tanıklık eden ve Türkiye’nin en eski futbol kulüplerine ev 

sahipliği yapan bir şehirdir.Kuruluşları ortalama bir asır öncesine dayanan Göztepe, Altay,

Karşıyaka, Altınordu, Bucaspor ve İzmirspor gibi köklü kulüplerimiz ve bu kültür ve 

gelenekten gelerek şu anda şehrimizi gururla temsil eden diğer kulüplerimiz, yalnızca

birer spor kulübü değil, İzmir’in sosyal ve kültürel dokusunun en önemli unsurlarıdır.



Aynı zamanda bu kulüplerimiz, semt ve mahalle kültürünü hala canlı tutan, aidiyet 

duygusunu besleyen en büyük sosyal kurumlarımızdır ve bu özellikleri ile korunması 

gereken kent miraslarımızdır. 

İzmir Spor Tarihi Müzesi…

İzmir’in kent mirası olan spor kulüplerinin, şehrin sahip olduğu zenginliklerin ve köklü 

geleneklerin göstergesi olarak ulusal ve uluslararası tanıtımında aktif rol alması 

sağlanmalıdır. 

İzmir’de köklü spor kulüplerinin tarihini ve başarılarını yaşatmak için bir ortak “İzmir Spor 

Tarihi Müzesi” kurulması, bu mirasın gelecek nesillere aktarılmasını sağlayacak, spor 

kültürünün ve asırlık kulüplerimizin şanlı tarihlerinin eksik kalan önemli bir halkasını 

tamamlayacaktır.

Ayrıca, kulüplerimizin marka değerlerine pozitif yönde etki edecek, kent turizmden 

kulüplerin sponsorluk gelirlerine kadar birçok alanda katkı sağlayacaktır.

Kulüplerimizin kent vizyonuna entegrasyonu…

Kulüplerimizin her biri, sadece İzmir’in değil, Türkiye’nin spor tarihinde de çok özel bir 

yere sahiptir ve her İzmirlinin gurur kaynağıdır.

Yerel yönetimlerimizden bazılarının kendi takımlarına verdikleri tesis destekleri ve 

ekonomik kaynaklar elbette takdire şayandır. Ancak kent genelindeki büyük fotoğrafa 

baktığımızda, kulüplerimizin şehir dinamikleri tarafından yeterince sahiplenildiği ve Dünya 

kentlerindeki çok başarılı örneklerinde olduğu gibi kent vizyonuna ve ekonomisine 

entegre edilebildiği söylenemez.

Kendi kaynakları ile sportif yatırım yapmak isteyen kulüplerimizin bile uygun arazi 

temininde yorucu ve bıktırıcı zorluklarla karşılaşmaları ve bir türlü sonuç elde 

edememeleri bilinen gerçeklerdir.

İzmir’in asırlık kulüplerinin korunması ve geliştirilmesi, yalnızca kulüp yönetimlerinin 

çabalarına bırakılmamalıdır. Tüm şehir olarak elimizdeki hazinenin daha fazla farkında 

olmalıyız.Şehir yöneticilerinin, sporun ve özelinde futbolun toplumsal öneminin yanı sıra, 

kent tanınırlığına ve ekonomisine katkısını göz önünde bulundurarak, birçok dünya 

örneğinde olduğu gibi stratejik bir vizyon benimsemeleri gerekir.

İzmir spor kulüplerimizin ortak kuruluşu olarak, bu vizyonun geliştirilmesi için katkı 

koymaya ve en geniş anlamda sorumluluk almaya hazırız… 



TALAT PAPATYA’YA “YILIN SPOR ADAMI” ÖDÜLÜ…

Yönetim Kurulu Başkan Vekilimiz Sayın Talat Papatya, “Gündem Ege” nin düzenlediği 

2024 Yılı Altın Üzüm Ödülleri kapsamında, İzmir ve Türk futboluna katkılarından dolayı 

“Yılın Spor Adamı” ödülüne layık görüldü. 

Ödülü, Merkez Hakem Kurulu Üyesi Sebahattin Şahin verdi. Kendisini kutluyor, futbol 

ailemize verdiği değerli hizmetler için teşekkür ediyoruz…



2024 YILI

SOSYAL MEDYA VE

BASINDAN 

SEÇTİKLERİMİZ

















 

 

 









 

 



 

 







2024 yılı faaliyet raporumuzu bilgilerinize sunar,

Kulüplerimize destek vererek çocuklarımızın ve gençlerimizin 

daha sağlıklı ve güzel bir gelecek  hayallerine katkı koyan 

herkese gönülden teşekkür ederiz…

İZVAK YÖNETİM KURULU 


	

